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Waarom heb je voor de ALO gekozen? 

Gym is altijd mijn favoriete vak geweest op de middelbare school. Mijn mentor van HAVO 5 heeft destijds tegen mij 
gezegd dat hij een echte docente in mij zag. Daar had ik zelf eigenlijk nog nooit bij stilgestaan. Ik ben toen eens gaan 
nadenken of ik misschien ook wel docente of lerares wilde worden. Wellicht de PABO? Maar ik heb toch voor de ALO 
gekozen, omdat het me gewoon een super toffe baan leek om in de toekomst leerlingen ook mijn favoriete vak aan 

te leren. Plus een te gekke nieuwe school in Eindhoven trok me ook heel erg aan!

Hoe ben je op je huidige baan terecht gekomen?

Na mijn afstudeerstage heb ik meteen een baan aangeboden gekregen. Deze heb ik destijds met beide handen  
aangegrepen natuurlijk. Ik heb tijdens de opleiding altijd wel geroepen dat ik nog niet zeker wist of mijn toekomst 
écht altijd binnen het onderwijs zou liggen. Maar als je dan zo makkelijk een baan in je schoot geworpen krijgt op 
een middelbare school, wordt die keuze snel gemaakt. Al snel kwam ik er achter dat het niet de goede keuze was. 
Mijn ambities liggen niet binnen het onderwijs.  
 
Daarnaast heb ik altijd al een passie gehad voor social media en healthy lifestyle. Ik ben in contact gekomen met een 
super tof bedrijf wat deze twee passies combineert. Ik heb sinds een jaar mijn eigen online business, waar ik  
mensen help met hun gezondheidsdoelen in de richting van een gezonde levensstijl.  
Ik ga ze helpen met een 16 weken coaching traject en hoop ze zo gewoontes aan te leren voor de langere termijn.

Wat zijn de leuke kanten van je werk? 

Het leuke van mijn werk vind ik dat ik écht iets opbouw voor mezelf voor de toekomst. Ik ben eigen baas en ik vind 
die vrijheid in een job erg belangrijk. Het 9-5 leven paste niet zo bij mij. Ik houd van de afwisseling. En omdat het 
online is, kan ik lekker locatie onafhankelijk werken. Oftewel, werken waar en wanneer je wilt. En met wie, dat is ook 

wel erg fijn! Wie weet werk ik binnenkort wel in het buitenland, op het strand, dat zou ik echt top vinden.

'Het leek me een toffe baan en de nieuwe school in 
Eindhoven sprak me ook erg aan’!

Waarom heb je voor de ALO gekozen? 

De reden dat ik voor ALO in Eindhoven heb gekozen is omdat ik vanzelf een sportief, actief 
en behulpzaam karakter heb. dit was de aanleiding om ALO te studeren. Ook was mijn 
ambitie lesgeven aan gevoelige studenten die de individuele aandacht nodig hebben. Naast 
het ontwikkelen van motorische vaardigheden kan ik als docent LO de student zien positief 
veranderen.

Hoe ben je op je huidige baan terecht gekomen?

Mijn afstudeerstage was op Het Koning Willem 1 College. Tijdens mijn stage is er een docent 
LO vertrokken naar een ander afdeling, hierdoor ben ik in aanmerking gekomen. Naast  
docent LO ben ik ook actief in verschillende werkgroepen, waarbij de focus op het  
ontwikkelen/verbeteren van het onderwijs ligt. 

Wat zijn de leuke kanten van je werk? 

MBO niveau 2 is een doelgroep waarbij de pedagogische gedeelte en een gestructureerde 
didactiek heel belangrijk is. De doelgroep kenmerkt zich als actief, mondig en een aantal 
hebben een rugzakje (denk hierbij aan mentale gezondheid, persoonlijke problemen en 
familieproblemen) al deze factoren spelen een rol. Ik als docent op de mbo niveau 2 moet 
hiermee rekening houden. De uitdaging om aan dit doelgroep les te geven vind ik leuk! je 
ziet de student veranderen in zijn karakter (positief in het leven, begripvol, voldaan om goed 

terecht te kunnen in de maatschappij).

'Ik zag mezelf als een sportief, actief en behulpzaam persoon, de ALO 
was voor mij de perfecte keuze’.
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'Het leukste aan mijn werk is de diversiteit. Het ene 
moment begeleid ik ALO studenten en het andere 
moment organiseer ik een evenement’.  

Waarom heb je voor de ALO gekozen? 

Mijn middelbareschooltijd bracht ik door aan het Rythovius College in Eersel en in 5 HAVO wist ik 
eigenlijk nog steeds niet welke opleiding ik daarna wilde gaan volgen. Uiteindelijk heb ik besloten om 
de hulp van de decaan in te schakelen bij mijn studiekeuzeproces. Na vele gesprekken gevoerd te 
hebben bleven er 2 opleidingen over; de opleiding tot fysiotherapeut en de ALO. Na lang wikken en 
wegen heb ik me voor beide opleidingen ingeschreven! Vrij snel daarna ontving ik twee brieven van 
Fontys, eentje met de mededeling dat ik ingedeeld was in ‘groep D’ om in aanmerking te komen voor 
de opleiding tot fysiotherapeut en eentje met een uitnodiging voor een toelatingstest aan Fontys 
Sporthogeschool. De kans dat ik in aanmerking zou komen om de opleiding tot fysiotherapeut te  
volgen was zeer klein met mijn indeling. Na een succesvolle toelatingstest in Tilburg ben ik  
uiteindelijk met veel plezier gestart met de ALO aan Fontys Sporthogeschool in Sittard. 

Hoe ben je op je huidige baan terecht gekomen?

Ik heb er voor gekozen om mijn afstudeerstage af te ronden in het basisonderwijs omdat ik hier 
meer affiniteit mee had. Na het afronden van mijn studie waren de banen in het (basis)onderwijs 
schaars! Gelukkig kreeg ik een kans bij de onderwijsstichting waar ik mijn afstudeerstage had 
afgerond. Weliswaar als invaller, maar het begin was gemaakt. Na een half jaar, zonder succes, te 
hebben gesolliciteerd op tientallen vacatures werd ik uitgenodigd door twee organisaties voor een 
sollicitatiegesprek. Ik had de luxe om te kunnen kiezen en heb uiteindelijk gekozen voor mijn huidige 
functie; Sportconsulent Primair Onderwijs (Combinatiefunctionaris) bij de gemeente Valkenswaard.

Wat zijn de leuke kanten van je werk? 

Het leukste aan mijn werk vind ik de diversiteit aan werkzaamheden. Naast mijn primaire taak als 
begeleider van de ALO studenten heb ik nog verschillende andere taken, zoals het organiseren van 
in- en naschoolse sportactiviteiten en he coördineren van verschillende projecten en/of  
evenementen. Ik vervul de functie nu bijna 7 jaar, maar heb het nog steeds enorm naar mijn zin!

Waarom heb je voor de ALO gekozen? 

De keuze om ALO Eindhoven te gaan studeren was voor mij snel gemaakt. In mijn laatste jaar van de opleiding MBO CIOS in 
Sittard ben ik enkele vervolgopleidingen voor Docent Lichamelijke Opvoeding gaan bezoeken. De vervolgopleidingen waren 
de ALO in Eindhoven en de HAN ALO in Nijmegen. Mijn eerste bezoek was bij de ALO Eindhoven, mijn tweede bezoek bij de 
HAN ALO Nijmegen. Mijn bezoek aan de HAN ALO was van zeer korte duur, na vijf minuten wist ik dat het ALO Eindhoven 
ging worden. Waarom dan precies de ALO Eindhoven? De sfeer in de school was zeer aangenaam, de manier van studeren 
sprak mij erg aan én je wordt niet aangezien als een “nummertje”. Iedereen is gelijk en iedereen wordt geaccepteerd. Bij mij 
heeft ook de omgeving waarin je studeert een rol gespeeld. De accommodatie is erg modern en er zijn zo veel faciliteiten en 
mogelijkheden om het beste uit jezelf te halen.

Hoe ben je op je huidige baan terecht gekomen?

Nadat ik afgestudeerd ben in 2018, ben ik heel even bij mijn stageschool blijven hangen als Docent LO (voorgezet  
onderwijs). In 2019 ben ik aan de slag gegaan als vakleerkracht gym in het basisonderwijs binnen Sportservice  
Roermond (Gemeente Roermond). Destijds is er vanuit Sportservice Roermond contact met mij opgenomen of ik  
interesse had in de functie vakleerkracht gym. Uiteraard ben ik het gesprek aangegaan en tot op heden werk ik nog altijd 
voor Sportservice Roermond als gymjuffie!! Dit is een ontzettend leuke baan!!

Wat zijn de leuke kanten van je werk? 

Je bent altijd in contact met kinderen. Je leert hen eigenlijk het belangrijkste, dé basis van het bewegen. En hoe mooi is het 
dat je de kinderen iets leert, en ze zich daarin blijven ontwikkelen. Naast het geven van de gymles zien de kinderen jou ook 
echt als een voorbeeld. Ze komen je even een knuffel geven of zelfs aan het einde van de gymles zeggen 
“juf, bedankt voor deze gymles”. Een zeer mooie waardering voor het prachtige werk wat ik doe.  

'Na vijf minuten was ik al overtuigd van de ALO in 
Eindhoven. Je bent geen nummertje en je kunt het 
beste uit jezelf halen!’


